

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 1er septembre 1914, p.m.

Son Honneur le Maire, Président; MM. les Commissaires Côté, Hébert et McDonald.

1.—Soumis des mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant de 40,589.30, \$52,898.86, suivant liste certifiée.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement. M. le Commissaire Hébert enregistre sa dissidence quant au paiement de la "Harris Construction Co."

2.—Soumis un rapport du Surintendant de Police, approuvé par Son Honneur le Maire, recommandant la nomination des personnes ci-après mentionnées, à la position de constables :

No 333, Joseph Marsolais, pour remplacer E. Gudd, démis;
No 846, Aimé Tremblay, pour remplacer M. Berman, démissionnaire;

No 978, Roméo Gariépy, pour remplacer E. Lasure, démissionnaire.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'approuver lesdites nominations.

3.—Soumise une communication de Son Honneur le Maire, transmettant une lettre du Dr R. I. Charette, qui se plaint des dommages causés par l'inondation, sur l'avenue Mount-Royal.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Département des Réclamations pour rapport.

4.—(22004) Soumis un rapport du Greffier-Adjoint de la Cité, sur la demande faite par le journal "Evening News", pour obtenir une partie du patronage de la Ville.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 1st September, 1914, p. m.

Present: His Worship the Mayor, in the Chair, and Commissioners Côté, Hébert and McDonald.

1.—Submitted warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting to \$40,589.30, \$52,898.86, as per certified list.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.
Commissioner Hébert dissenting as to the payment of the warrant to the Harris Construction Co.

2.—Submitted a report from the Superintendent of Police, approved by His Worship the Mayor, recommending that the hereunder mentioned persons be appointed constables

No. 333. Joseph Marsolais, vice E. Gudd, dismissed;
No. 846, Aimé Tremblay, vice M. Berman, who has resigned;
No. 978, Roméo Gariépy, vice E. Lasure, who has resigned.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: To concur in said report.

3.—Submitted a communication from His Worship the Mayor, transmitting a letter from Dr R. I. Charette complaining of the damages caused by flooding, on Mount-Royal avenue.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Claims Department, for a report.

4.—(22004) Submitted a report from the Asst. City Clerk, on the request made by the "Evening News," for a share in the City's advertisements.